
Zápis č. 6/6/2019 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
19. júna 2019 so začiatkom o 09,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Martin Kákoš, 

Jarmila Mikušová, Ildikó Nagy, David Soukeník 

Neprítomná: Ľubomír Guman, Martin Kabát 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring– riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Marek Ťapák – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnili Ľ. Guman a M. Kabát. 
Navrhol, aby sa bod týkajúci vyhodnotenia vysielania MS v hokeji presunul ako bod č. 4, 
pretože M. Hajko musí odísť skôr. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmito návrhmi. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 73/2019: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji 2019 (spravodajca I. 

Gallo) 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

6.  Informácia o ťažiskových programových projektoch RTVS (spravodajca M. Kákoš) 
7. Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS (spravodajca J. Chudík a I. Nagy) 
8.    Vyhodnotenie vysielania v súvislosti s voľbami do Európskeho parlamentu 

(spravodajca D. Hushegyiová a Ľ. Guman) 
9. Sťažnosti a podnety 
10. Rôzne 

 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatných dvoch rokovaní nemajú charakter plnenia, 
okrem uznesenia č. 67 a 68/2019, ktoré boli splnené. K zápisom neprišli žiadne pripomienky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 74/2019 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

59.  Nevyhodnocuje sa.  

60.  Nevyhodnocuje sa.  

61.  Nevyhodnocuje sa.  

62.  Nevyhodnocuje sa.  

63.  Nevyhodnocuje sa.  

64.  Nevyhodnocuje sa.  

65.  Nevyhodnocuje sa.  

66.  Nevyhodnocuje sa.  

67.  Splnené. Doručenie Výročnej správy do VKM 

68.  Splnené. Doručenie Správy Rady RTVS do VKM 

69.  Nevyhodnocuje sa.  

70.  Nevyhodnocuje sa.  

71.  Nevyhodnocuje sa.  

72.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval o rokovaní VKM, ktorého sa 13.6. zúčastnil spolu s GR RTVS. Na 
rokovaní boli otázky týkajúce sa hospodárskeho výsledku a potreby športového kanála. 
Jedna pani poslankyňa otvorila aj otázku financovania RTVS.  
J. Rezník doplnil, že vysvetľoval aj jednotlivé kapitoly z Výročnej správy. Takisto vysvetľoval, 
z akého dôvodu sa toľko podporuje detská tvorba.  
I. Gallo dodal, že to bolo asi prvé rokovanie výboru, na ktorom sa zúčastnil a neviedla sa 
diskusia ani o spravodajstve a ani o objektívnosti. 
J. Chudík uviedol, že ak by sa nerobila detská tvorba, tak by sa porušoval zákon.  
J. Rezník informoval o udalostiach, ktoré sa udiali od ostatného rokovania Rady RTVS. 
Informoval o pridelení frekvencií na Rade pre vysielanie a retransmisiu. Zúčastnil sa aj 
pracovnej cesty do Vojvodiny, dohodli sa na zintenzívnení rozhlasovej spolupráce, školení 
redaktorov a na výpomoci slovenskej a rusínskej redakcii. Informoval aj o festivale 
rozhlasovej hry, ktorý sa uskutočnil v Trnave. RTVS zvládla aj inauguráciu prezidentky SR, 
výročie založenia SĽUKu a prebehlo aj rokovanie Maďarskej televízie a rozhlasu.   
 
4. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji 2019 

(spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo ako spravodajca uviedol, že šport je v rámci RTVS výkladnou skriňou a tento názor 
môže potvrdiť aj po vysielaní MS v hokeji. RTVS toto podujatie zvládla na vysokej 
profesionálnej úrovni.  
M. Hajko informoval, že vysielanie poňali ako komplexný produkt a divák dostal všetko, čo 
mal dostať.  
M. Kákoš dodal, že RTVS zabezpečila profesionálne vysielanie tohto podujatia.  
D. Soukeník uviedol, že tieto prenosy sa dajú porovnať s prenosmi z NHL. Je podľa neho 
treba využiť vlnu online obsahu a dostať to aj do nejakej aplikácie a pod.  
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I. Gallo navrhol, aby sa tento záujem využil aj pre vec a bude nadväzovať aj nejaká 
publicistika, prípadne diskusia s hokejovou témou.  
Uznesenie č. 75/2019 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s MS v ľadovom hokeji 2019. Konštatuje, že vysielanie RTVS bolo zvládnuté na vysokej 
profesionálnej úrovni.  
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
„RTVS k 31.5.2019 dosiahla celkové príjmy vo výške 91,36 mil.€, čo predstavuje 60,05 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.5.2019 sumu 39,97 mil.€, čo predstavuje plnenie na 48,57 % 
ročného plánu. Vyššie čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej úhrady 
zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2019. Do 31.5. 2019 RTVS obdŕžala 
2,30 mil.€ za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2018.  
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 2,99 mil. € t.j. plnenie na 39,05 %. 
Plnenie sa pohybuje na  úrovni mesačných plánov.  
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.5.2019 sumu 13,78 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 11,5 mil.€ (STV 9,65 mil.€ a SRo 
1,85 mil.€) a na investície 1,5 mil.€. RTVS v januári obdŕžala prvú splátku vyplývajúcu zo 
zmluvy so štátom (50% z celkovej sumy). Dňa 28.2.2019 RTVS obdŕžala prvú splátku v 
súvislosti s projektom obnovy administratívnej budovy Košice za účelom jej energetickej 
efektívnosti (eurofondy) vo výške 366 658 € a dňa 10.5.2019 druhú splátku vo výške 355 632 
€. Zároveň RTVS obdŕžala účelový grant od Európskeho parlamentu v súvislosti s výrobou 
TV relácie „V centre Európy“ vo výške 57 352 €.        
Celkové výdavky RTVS k 31.5.2019 predstavovali sumu 49,39 mil.€, t.j. 32,78 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 47,09 mil.€ - plnenie na 
34,83 % a kapitálové výdavky sú vo výške 2,28 mil. € - plnenie na 14,78 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 41,97 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
M. Ťapák odprezentoval hlavné programové dominanty STV od ostatného rokovania. 
M. Dzurjanin uviedol hlavné vysielacie dominantny SRo za obdobie od ostatného rokovania. 
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že mapovali všetky dôležité udalosti. Spravodajstvu 
dominovalo viacero dôležitých tém a všetky informácie sú podrobne spomenuté v materiáli.  
M. Hajko doplnil podrobnosti z oblasti športového vysielania. 
D. Hushegyiová uviedla, že inaugurácia bola perfektne zvládnutá. 
V. Chuguryan uviedol podrobnosti ohľadom inaugarácie prezidentky SR. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 76/2019 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman /  
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Uznesenie bolo prijaté. 
  
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiadny materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
J. Mikušová za DK skonštatoval, že k materiálu nemajú žiadne výhrady. Ocenila, že sa 
verejné obstarávanie zdynamizovalo.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 77/2019: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedol že všetky zámery boli na DK prerokované a DK s nimi súhlasí. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 78/2019: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
D. Soukeník informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemá výhrady. 
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 79/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Informácia o ťažiskových programových projektoch RTVS (spravodajca M. 

Kákoš) 
M. Ťapák odprezentoval predložený materiál. Vypichol najdôležitejšie projekty, ktoré 
v najbližšej dobe RTVS čakajú.  
M. Kákoš ocenil, že sú tam aj projekty pre deti a mládež.  
J. Rezník vyzdvihol, že po dlhom čase sa robí pôvodný televízny seriál. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 80/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o ťažiskových programových  
projektoch RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

7. Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS (spravodajca J. Chudík a I. 
Nagy) 

I. Nagy ako spravodajkyňa zhodnotila pripravovanú letnú programovú štruktúru 
programových služieb Rádia Slovensko.  
J. Chudík ako spravodajca k televíznej časti uviedol, že či nie je lepšie si niektoré premiérové 
veci nechať na lepší čas a nevystrieľať si to cez leto. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 81/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o letnej programovej štruktúre 
RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Vyhodnotenie vysielania v súvislosti s voľbami do Európskeho parlamentu 

(spravodajca D. Hushegyiová a Ľ. Guman) 
V. Chuguryan odprezentoval predložený materiál. Eviduje pozitívne reakcie na volebné 
vysielanie. Priestor bol omnoho väčší ako prikazuje zákon. Problém bol trochu v tom, že sa 
išlo paralelne s MS v hokeji, ale našťastie sledovanosť bola lepšia ako predpokladal.   
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa uviedla, že štruktúra bola podobná prezidentským 
voľbám, moderátori boli pripravení a povolebné vysielanie bolo dobre zvládnuté. Chýbalo jej 
informovanie o tom, na čo je dobrá Európska únia.  
I. Nagy uviedla, že účasť bola slabá a myslí si, že RTVS by sa mala pravidelne zaoberať 
touto problematikou a pravidelne robiť rozhovory s poslancami v Európskom parlamente. 
V. Chuguryan uviedol, že presne takáto relácia na RTVS je a aj bude naďalej. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 82/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s voľbami do Európskeho parlamentu. 
 

Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo uviedol, že neprišli žiadne podnety.  
 

10. Rôzne  
J. Chudík upozornil na to, že sa zúčastnil nakrúcania 70tky Ľ. Zemana a televízia získala 
jeden kvalitný program, pretože tento program bol skvelo pripravené a takto by mali vyzerať 
všetky večerné programy. 
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J. Rezník informoval, že včera bola prezentácia novej výstavby vysielacieho pracoviska 
Rádia Slovensko. Ďalej uviedol, že na všetkých platformách ide projekt „Veselý jún pre deti“. 
Takisto informoval, že manažment sa rozhodol aplikovať inštitút 13. platu. Zrealizovaný bol aj 
Family day v Čuňove. Poďakoval Bežeckému klubu RTVS za to, že získali 2. miesto na 
podujatí The Run Slovakia, štafetovom behu z Košíc do Bratislavy. 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 26.6.2019. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

